
جزئیـات واردات خـودرو بـه کشـور
از زبان سخنگوی وزارت صمت

به گزارش صدای تجارت، آقای امید قالیباف گفت:در حال حاضر 
درخواست واردات خودرو به صنایع خودرویی وزارت صمت ارسال شده، اما
عمدتا درخواستهای ناقصی بودند که ممکن است فرآیند بررسی صلاحیت
واردات خودرو توسط افراد به طول بیانجامد. ولی افرادی که خواسته

های خود را کامل ارسال کرده اند در حال بررسی آنها هستیم.

به گفته سخنگوی وزارت صمت، دولت خودرو وارد نمیکند. ما شرایطی را
برای واردات خودرو تعیین کرده ایم  که یکی از آن ها داشتن
استانداردهای لازم است. اینکه خودروهای وارداتی تولیدِ کدام کشور
هستند بستگی به واردکنندگان و تعاملات  آنها با سایر کشورها دارد.

به گفته او، آیین نامه واردات خودرو تا چند روز آینده نهایی و
ابلاغ خواهد شد.
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